

# شروط وأحكام فعالية حصادي لشهر أكتوبر 2025 MyHassad October 2025 Event Terms and Conditions

- Kuwait Finance House B.S.C. (closed) (the "Bank") is offering
  its new and existing customers holding a MyHassad Account
  that deposit a minimum of BHD (100) in their MyHassad
  Account during the Campaign Period (as defined below) (the
  "Minimum Deposit") an opportunity to participate in the
  promotional campaign of the MyHassad Account, being the
  Math Up Game or the Speed Up Game (the "MyHassad
  Games") as may be made available by the Bank at it sole
  discretion and in accordance with the below mentioned
  terms and conditions.
- The MyHassad Games shall be held between October 2 to October 4, 2025 in Marassi Galleria Mall (the "Campaign Period").
- 3. These MyHassad Games and eligibility conditions thereof shall be subject to the following special conditions:
  - a. Eligibility Criteria:
    - Any existing customers who wish to participate in the MyHassad Games, must deposit the Minimum Deposit during the Campaign Period in their respective MyHassad account in order to participate and play the MyHassad Games.
    - New customers must open a MyHassad account and fund it with the Minimum Deposit in order to be eligible to participate in the MyHassad Games. (jointly referred to as the "Eligible Player" or the "Customer")
  - b. During the Campaign Period, Eligible Player(s) who deposit an amount between the Minimum Deposit and BHD (999) are restricted to participate and play the MyHassad Games once (1) on the day of their deposit.
  - c. During the Campaign Period, Eligible Player(s) who deposit an amount between BHD (1000)- BD (2,999) are restricted to participate and play the MyHassad Games a maximum of two (2) times on the day of their deposit.
  - d. During the Campaign Period, Eligible Player(s) who deposit an amount between BD (3000) and above are restricted to participate and play the MyHassad Games three (3) times on the day of their deposit.
  - e. The Eligible Player(s) are limited to play the MyHassad Games in any given day up to the maximum limit stated above
  - f. Notwithstanding the above provisions of Clause (3), in the event any Eligible Player receives any prize in accordance with Clause (4) below in any respective MyHassad Games, they shall not be permitted to play or participate or win in any further MyHassad Games during the Campaign Period.
  - g. Only the owner of the respective MyHassad account can participate in the MyHassad Games, and they shall not be permitted to delegate or assign any other party to participate in the MyHassad Game on their behalf, without prejudice to the Eligible Player's right to allow a minor aged ten (10) or below to play the MyHassad Games on his behalf.

- 1. يُعلن بيت التمويل الكويتي ش.م.ب. (مقفلة) ("البنك") عن إتاحة الفرصة لعملائه الحاليين والجُدد ممّن يحتفظون بحساب حصادي ويقومون بإيداع مبلغ لا يقل عن (100) دينار بحريني في حساب حصادي الخاص بهم خلال فترة الحملة (وفقاً لما هو موضح أدناه) ("الحد الأدنى للإيداع") للمشاركة في الحملة الترويجية والفعالية المخصصة لحساب حصادي، والمشاركة في لعبة الرياضيات، أو لعبة السرعة ("ألعاب حصادي") التي قد يوفرها البنك وفقاً لتقديره المطلق، ووفقاً للشروط والأحكام المُبينة أدناه.
  - ستتوفر فرصة المشاركة في لعبة حصادي خلال الفترة من 2 أكتوبر إلى 4 أكتوبر 2025 في مجمع مراسي جاليريا مول ("فترة الحملة")
- تخضع ألعاب حصادى وشروط الأهلية الخاصة بها للشروط التالية:
  - أ. شروط الأهلية:
  - يتعين على أي من العملاء الحاليين الراغبين في المشاركة في ألعاب حصادي الالتزام بإيداع الحد الأدنى المطلوب في حساب حصادي الخاص بهم خلال فترة الحملة ليتسنى لهم المشاركة في ألعاب حصادي.
- يتعين على العملاء الجدد فتح حساب حصادي وإيداع مبلغ لا يقل عن الحد الأدنى للإيداع الخاص بهذه الفعالية ليتسنى لهم التأهل والمشاركة في أحد ألعاب حصادي. (يُشار إليهم مجتمعين بـ "اللاعب المؤهل" أو "العميل")
  - ب. يُسمح للاعبين المؤهلين الذين يودعون مبلغاً يتراوح بين الحد الأدنى للإيداع الخاص بهذه الفعالية و(999) دينار بحريني خلال فترة الحملة بالمشاركة في ألعاب حصادي مرة واحدة فقط، وذلك في ذات يوم الإيداع.
- چ. يُسمح للاعبين المؤهلين الذين يودعون مبلغاً يترواح بين (1000)
   دينار بحريني و(2999) دينار بحريني خلال فترة الحملة، بالمشاركة
   في ألعاب حصادي بحد أقصى مرتين (2) فقط، وذلك في ذات
   يوم الإيداء.
- د. يُسمح للاعبين المؤهلين الذين يودعون مبلغاً يترواح بين (3000) دينار بحريني وأكثر خلال فترة الحملة، بالمشاركة في ألعاب حصادي بحد أقصى ثلاث مرات (3) فقط، وذلك في ذات يوم الابداء.
- ه. يقتصر حق اللاعبين المؤهلين في لعب ألعاب حصادي يومياً على الحد الأقصى المبيّن أعلاه.
- و. على الرغم مما ورد في البند رقم (3)، في حال فوز اللاعب المؤهل بأي جائزة وفقاً للبند (4) أدناه خلال مشاركته في لعبة حصادي، فلن يُسمح له بالمشاركة مرة أُخرى والفوز في لعبة حصادي خلال فترة الحملة.
- ز. يحق فقط لصاحب حساب حصادي المشاركة في ألعاب حصادي،
   ولا يجوز له تفويض أو تعيين أي طرف آخر للمشاركة نيابة عنه،
   وذلك باستثناء حق اللاعب المؤهل بالسماح لقاصر يبلغ عمره (10)
   سنوات أو أقل بأن يلعب لعبة حصادي بالنيابة عنه.



### شروط وأحكام فعالية حصادي لشهر أكتوبر 2025 MyHassad October 2025 Event Terms and Conditions

- h. In order to be eligible to receive the prize, the Eligible Player must maintain the respective deposit(s) they made at the time of playing the MyHassad Game for a period of at least fifteen (15) days from the date of playing the MyHassad Games.
- In order for the Bank to track the winners of the MyHassad Games, all Eligible Player(s) are required to enter their national ID numbers in order to play the MyHassad Games.
- j. In the event the Eligible Player wins any prizes in in accordance with Clause (4) below, then the prize shall be deposited directly in their respective MyHassad account within twenty (20) business days from the conclusion of the Campaign Period.
- The gameplay and prizes available in the MyHassad Games are as follows:

#### a. The Speed Up Game

- For the Speed Up Game, the Eligible Players must complete a reflect and speed challenge by tapping (35) emblems within a maximum of (30) seconds.
- The emblems shall appear randomly alongside solid dark green boxes. Failure to tap all (35) emblems within (30) seconds will result in a loss.
- Winners of this game will receive BHD (50) subject to these Terms and Conditions.

#### b. Math Up

- For the Math Up Game, the Eligible Player must complete a math challenge consisting of (12) questions spread across three screens, with (4) questions in each respective screen, and accordingly must complete the answers in each screen to move on to the next screen.
- The Eligible Player must complete all (12) questions within a maximum of 30 seconds. Failure to complete the (12) questions within (30) seconds will result in a loss
- Winners of this game will receive BHD (50) subject to these Terms and Conditions.
- 5. In addition to the prizes awarded to the MyHassad Games winners, all participants of the MyHassad Games will be eligible to win BHD (1,000) in a special draw that will be conducted twenty (20) business days from the conclusion of the Campaign Period, provided that the winner of the draw maintains the respective deposit(s) for a period of 15 days they made at the time of playing the MyHassad Games.
- 6. The Bank shall be required to store, collect and process the Customer's personal data, and may transfer such personal data to its subsidiaries and authorized third parties for the purpose of conducting the MyHassad Games and contacting the Eligible Players. By participating in the MyHassad Games, the Customer grants the Bank the right to use and publish the respective winner's name and photograph in any current

- للتأهل لاستلام أي جائزة، يجب على اللاعب المؤهل الحفاظ على الإيداعات التي قام بها عند وقت مشاركته في لعبة حصادي لمدة لا تقل عن خمسة عشر (15) يوماً من تاريخ اللعب في ألعاب حصادي.
- ط. يتعين على جميع اللاعبين المؤهلين إدخال رقم الهوية عند المشاركة في ألعاب حصادي حتى يتمكن البنك من تتبّع الفائزين.
- ي. في حال فوز اللاعب المؤهل بجائزة وفقاً للبند (4) أدناه، فسيتم إيداع الجائزة مباشرة في حساب حصادي الخاص به خلال عشرين (20) يوم عمل من تاريخ انتهاء فترة الحملة.
  - آلية اللعب والجوائز المتاحة في ألعاب حصادي هم كالآتي:

### أ. لعبة السرعة

- النسبة للعبة السرعة، يجب على اللاعبين المؤهلين إكمال تحدي الانعكاس والسرعة من خلال الضغط على (35) رمزاً خلال مدة أقصاها (30) ثانية.
- ii. ستظهر الرموز بشكل عشوائي إلى جانب صناديق خضراء داكنة. إذا لم يقم اللاعب بالضغط على جميع الرموز ال
   (35) خلال (30) ثانية، فسيعتبر خاسراً.
- iii. سيحصل الفائزون في هذه اللعبة على مبلغ (50) دينار بحريني، وذلك وفقاً لهذه الشروط والأحكام.

#### ب. لعبة الرياضيات

- ا. بالنسبة للعبة الرياضيات، يجب على اللاعب المؤهل الإجابة على (12) مسألة رياضية موزعة على ثلاث (3) شاشات، بحيث تحتوي كل شاشة على (4) أسئلة. ويجب على اللاعب إكمال الإجابات في كل شاشة للانتقال إلى الشاشة التالية.
  - ii. يجب على اللاعب المؤهل إكمال جميع الأسئلة الـ(12) خلال مدة أقصاها (30) ثانية. إذا لم يتمكن اللاعب من إكمال جميع الأسئلة خلال (30) ثانية، فسيعتبر خاسراً.
  - iii. سيحصل الفائزون في هذه اللعبة على مبلغ (50) دينار بحريني، وذلك وفقاً لهذه الشروط والأحكام.
- 5. بالإضافة إلى الجوائز الممنوحة للفائزين في ألعاب حصادي، جميع المشاركين في ألعاب حصادي مؤهلين لدخول السحب على جائزة حصرية نقدية بمبلغ (1,000) دينار بحريني في سحب خاص يُجرى بعد مرور عشرين (20) يوم عمل من نهاية فترة الحملة، بشرط محافظة الفائز على الإيداعات التي قام بها عند وقت مشاركته في ألعاب حصادي لمدة لا تقل عن خمسة عشر (15) يومًا من تاريخ اللعب.
- 6. يجوز للبنك جمع ومعالجة وتخزين البيانات الشخصية للعميل، ونقل هذه البيانات إلى الشركات التابعة له أو إلى جهات أخرى مرخصة لهدف تنظيم ألعاب حصادي والتواصل مع اللاعبين المؤهلين. من خلال المشاركة في ألعاب حصادي، يوافق العميل على منح البنك الحق في استخدام ونشر اسمه وصورته في أي من الحملات الإعلانية الترويجية الحالية أو المستقبلية المتعلقة بألعاب حصادي، سواء محلياً أو دولياً، ومع ذلك، يحق للعميل رغم أي



# شروط وأحكام فعالية حصادي لشهر أكتوبر 2025 MyHassad October 2025 Event Terms and Conditions

and future promotional advertising campaigns and marketing materials relating to the MyHassad Games which is published locally or internationally. Notwithstanding any law, regulation or order from any governmental or regulatory authority of the Kingdom of Bahrain which provide otherwise, each Customer retains the right to withdraw their consent to the Bank publishing their personal data or to request that certain information is omitted.

- قانون أو تنظيم أو أمر صادر عن أي جهة رسمية أو تنظيمية في مملكة البحرين، سحب موافقته أو طلب حذف معلومات محددة من النشر.
- 7. The Bank shall not be held responsible and/or liable in any way for any restriction(s) which are or may be imposed by virtue of any laws, regulations, rules, etc. of any authority (whether governmental or non-governmental) with respect to the winners claiming any of their prizes under the MyHassad Games.
- لا يتحمل البنك أي مسؤولية قانونية أو غير قانونية عن أي قيود قد تفرضها القوائين أو الأنظمة أو القواعد من أي جهة حكومية أو غير حكومية فيما يتعلق بالمطالبة بالجوائز الناتجة عن ألعاب حصادي.
- All prizes awarded in accordance with these Terms and Conditions are nontransferable, non-exchangeable and non-refundable, and will be deposited in the Customer's MyHassad account as registered in the Bank's records.
- ه. جميع الجوائز الممنوحة وفقاً لهذه الشروط والأحكام غير قابلة للتحويل أو الاستبدال أو الاسترجاع، وسيتم إيداعها في حساب حصادى الخاص بالعميل كما هو مدون في سجلات البنك.
- These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of Kingdom of Bahrain to the extent that such laws do not conflict with the rules and principles of Shari'a.
- 9. تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين مملكة البحرين، شريطة ألا تتعارض مع أحكام ومبادئ الشريعة الإسلامية.
- 10. The MyHassad Games and related process are subject to the Bank's "Accounts and Banking Services Terms and Conditions" and the applicable rules and regulations.
- 10. تخضع ألعاب حصادي وآلية تنفيذها لـ "الشروط والأحكام للحسابات والخدمات المصرفية" للبنك، وجميع الأنظمة والقوانين المعمول بها.
- 11. Subject to obtaining the requisite approvals from the Ministry of Industry and Commerce, the Bank reserves the right to amend these terms and conditions or details of the MyHassad Games at any time at its sole discretion. The Bank shall publish through any of its available channels any amendments to the applicable terms and conditions to its customers.
- 11. شريطة الحصول على الموافقات اللازمة من قبل وزارة الصناعة والتجارة، يحتفظ البنك بالحق في تعديل هذه الشروط والأحكام أو تفاصيل ألعاب حصادي في أي وقت وفقاً لتقديره المطلق، على أن يعلن عن أي تعديلات من خلال أي من قنواته المتاحة لعملائه.
- 12. In the event of any conflict between the Arabic and English texts, the Arabic text shall prevail.
- 12. في حال وجود أي تضارب بين النصين العربي والإنجليزي، فيعمل بالنص العربي.